



proken



progressive hard rock

bass	guitar	vocals	drums	guitar	keys
TONI EDLBAUER	MIKE PICCOLAVIA	MARK TOBLER	TOM JARZIŃA	ANTÓNIO LIMA	BENE HORSTHEMKE



This is **proken**:

Progressive hard-rock beyond mainstream creating a melodic journey using classic music elements with hard grooves and riffs and a compact, unique sound.

Six musicians who played with Wayward or Chandelier came together and founded **proken** (progressive and broken) in 2017.

With their debut album »dividing times«, **proken** appeals to inspire progressive rock-fans and classical rock music listeners.

www.proken.de



proken – **dividing times**

spotify | amazon | apple music | deezer | tidal

booking:
info@proken.de

youtube | facebook | instagram

presented by
7hard

Distributed by
ZYX
MUSIC



proken



reviews

»... proken liefert ...qualitative Kompositionen, überzeugende Arrangements und teils mitreißende Instrumentalparts, die sich auch hin und wieder in Neoprog-Sphären bewegen« **eclipsed 7/10 Punkte**

»... Mission accomplished: Dieses Debüt ... läuft fast ohne Haken und Ösen einfach gut rein und sollte jeden Freund derartiger Kost erfreuen können.«
Betreutes Proggen 12/15 Punkte

»... Mit dem Debütalbum legt die Münchner Progressive Hardrock-Band proken ein wahrhaft saustarkes Stück Musik hin ... irgendwie ist es den Jungs gelungen, ihren ganz eigenen Stil zu kreieren« **BREAK OUT Magazin**

»... ›Dividing Times‹ überzeugt mit progressiver Finesse von Anfang bis Ende. Art- und Progrock mit leicht metallischer Tendenz auf hohem Niveau« **musix**

»... ihre ersten drei Singles konnten sich bereits in den Amazon-Charts platzieren« **CityGuide**

»... Es ist schön, dass mit proken in Deutschland eine neue Band am Start ist, die im Bereich des progressiven Rocks mit jeder Menge eingängiger Melodien, einer Szenegröße wie RPWL Gesellschaft leistet.« **bleeding4metal**

»... proken delivers ... high-quality compositions, convincing arrangements and some rousing instrumental parts that often move into neoprog spheres« **eclipsed 7/10 points**

»... Mission accomplished: This debut ... doesn't pull any punches and should please every fan of this kind of fare.
Betreutes Proggen 12/15 points

»... With their debut album, the Munich-based progressive hard rock band play a really powerful piece of music ... somehow the guys have managed to create their very own style.«
BREAK OUT Magazin

»... ›dividing times‹ convinces with progressive finesse from start to finish. Art and prog rock with a slightly metallic tendency on high level« **musix**

»... Their first three singles have already placed in the amazon charts« **CityGuide**

»... It's nice that proken, a new band, is starting up in Germany and is keeping company with a scene leader like RPWL in the area of progressive rock with lots of catchy melodies.«
bleeding4metal

WATCH:

Tomorrow is Now: www.youtube.com/watch?v=3xc9FNrz4ho

Justice Day: www.youtube.com/watch?v=rhA4Y8YI10U

Modern World: www.youtube.com/watch?v=1A--yotEi5s

www.proken.de